
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 
АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 
ГРАД НОВИ САД 
СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 
Број: 06-1/2023-454-I 
12. мај 2023. године 
НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са XL седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 12. маја 2023. године, у згради Скупштине Града 
Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.08 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 
 

1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  36.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
13.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
14.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
15.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
16.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  51.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 53.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 54.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 55.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
21.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 56.  ИВАН СТРИБЕР 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 57.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
23.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 58.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
24.  ЂУЛА КИШ 59.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 60.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
26.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 61.  СИНИША ТРКУЉА 
27.  РОБЕРТ КОЛАР 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 
28.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 63.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
29.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 64.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
30.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 65.  ДРАГАН ХЕМОН 
31.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 66.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
32.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 67.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
33.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 68.  СИМО ЧАБАРКАПА 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 69.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
35.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Бојан Вулин, Сања Драшко, Ђурађ 

Јакшић, Саша Новаковић, Јелена Ровчанин, Зоран Симоновић, Маја Седларевић и Петар 
Ћировић. 

 



2 
 

 
Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила              

MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је замолила присутне да минутом ћутања одају почаст 

трагично настрадалим у Основној школи „Владислав Рибникар“ у Београду и у околини 
Младеновца. 

 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да то учине уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници.    

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града Новог Сада 

присуствује 65 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници: 

Саша Новаковић, Зоран Симоновић, Јелена Ровчанин, Бојан Вулин, Сања Драшко, Веселин 
Бојат и Маја Седларевић обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XXXIX седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је 

одборницама и одборницима уз сазив седнице. 
 
Председница Скупштине је упитала одборнице и одборнике да ли има примедби на 

Записник. 
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XXXIX седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXXIX седнице Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 10. и 11. маја 2023. године. 
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На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 
Града Новог Сада доставило је 11. маја 2023. године председници Скупштине Града Новог Сада 
образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни тачком: Предлог 
решења о именовању директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови 
Сад, који је одборницама и одборницима достављен уз допис од 11. маја 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење разлога 

за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског 
већа да се Предлог решења о именовању директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за 
урбанизам Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 41. тачка дневног 
реда. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз допис од 11. маја 
2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 42. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
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- за тачке од 1. до 9, о предлозима планских докумената 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 13. и 14, о извештајима о реализацији програма финансирања одређених 

комуналних делатности, као делатности од локалног интереса и коришћења 
средстава за заштиту од пожара за 2022. годину 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 15. до 28, о извештајима о реализацији програма инвестиционих 

активности јавних комуналних предузећа, изградњи регионалног центра за 
управљање отпадом, изградњи система за јавно узбуњивање и инвестиционих 
активности које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове, све за 2022. годину 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

- за тачке 29. и 30, о извештајима о реализацији програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ и Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ за 2022. годину 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 31. и 32, о извештајима о раду Агенције за енергетику и Стамбене 

агенције Града Новог Сада за 2022. годину  
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 
расправе. 

 
- за тачке 35. и 36, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допунама програма пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за 
урбанизам и Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 38. и 39, о предлозима одлука о постављању спомен-плоче и образовању 

Одбора за спровођење Одлуке о постављању  спомен-плоче др Михалу Марчоку у 
Кисачу 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачку 40, о предлозима Комисијe за називе делова насељених места 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

- за тачку 42, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
Д н е в н и  р е д 

 

1. Предлог плана генералне регулације пијаце у Футогу са компатибилним наменама 
2. Предлог плана детаљне регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду  
3. Предлог плана детаљне регулације „Мали До“ у Сремској Каменици  
4. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске 
и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом 
Саду (локалитет у Улици цара Душана број 22) 

5. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног 
коридора државног пута IБ-21 на административном подручју града Новог Сада 
(локалитет станице за снабдевање горивом „Парагово“) 

6. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Адица у Новом Саду 
(локалитет на парцелама бр. 2563/11 и 2564/1 КО Ветерник) 

7. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела Салајке у Новом 
Саду (промена стратегије снабдевања топлотном енергијом) 

8. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације линијског центра 
дуж Улице цара Лазара у Футогу (локалитет на парцели број 5468 КО Футог) 
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9. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Мишелука II у 
Новом Саду 

10. Предлог одлуке о управљању јавним паркиралиштима на  територији Града Новог Сада 
11. Предлог одлуке о стамбеном збрињавању на територији Града Новог Сада као вид 

стамбене подршке 
12. Двогодишњи извештај о реализацији Локалног акционог плана за социјално 

укључивање Рома и Ромкиња у Граду Новом Саду за период 2021-2022. године 
13. Извештај о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, као 

делатности од локалног интереса у 2022. години за период јануар – децембар 2022. 
године 

14. Извештај о реализацији Програма коришћења средстава за заштиту од пожара за 2022. 
годину 

15. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године 

16. Извештај о реализацији Програма инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања  за 2022. годину, који се не 
финансира из буџета Града Новог Сада, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године 

17. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар –  
31. децембар 2022. године 

18. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар –  
31. децембар 2022. године 

19. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2022. годину, за период I-XII 2022. године 

20. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2022. годину, за период  
1. јануар – 31. децембар 2022. године 

21. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину 

22. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. 
годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године 

23. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности у циљу одржавања 
чистоће на јавним површинама за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. 
године 
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24. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности набавке и постављања 
контејнера за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2022. 
годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године 

25. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности за мобилну станицу за 
претовар отпада за 2022. годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, за 
период 1. јануар – 31. децембар 2022. године 

26. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи регионалног 
центра за управљање отпадом у 2022. години, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. 
године 

27. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи система за 
јавно узбуњивање на територији Града Новог за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године 

28. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности за 2022. годину које 
спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада 

29. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови 
Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем  Јавног комуналног предузећа „Пут“ 
Нови Сад за 2022. годину 

30. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајима Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Извештај о раду и завршни рачун Агенције за 
енергетику Града Новог Сада за 2022. годину 

32. Годишњи извештај о раду Стамбене агенције Града Новог Сада за 2022. годину 
33. Годишњи ликвидациони извештај са стањем на дан 31. децембар 2022. године Јавног 

предузећа „Завод за изградњу Града“ у Новом Саду – у ликвидацији, број: 10/2023 од 15. 
марта 2023. године 

34. Предлог локалног плана управљања отпадом за Град Нови Сад за период 2023-2032. 
године 

35. Преглед решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма 
пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину 

36. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад о расподели добити за 2022. годину 

38. Предлог одлуке о постављању спомен-плоче др Михалу Марчоку у Кисачу 
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39. Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању  спомен-
плоче др Михалу Марчоку у Кисачу 

40. Предлози Комисије за називе делова насељених места: 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Споменка Гостића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Вељка Раденовића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Бранислава 

Црнчевића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Руменки (Улица Небојше Глоговца) 

41. Предлог решења о именовању директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за 
урбанизам Нови Сад 

42. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Центра за социјални рад 
Града Новог Сада 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Техничке 
школе „Милева Марић - Ајнштајн“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
школе „Јован Поповић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
школе „Људовит Штур“, Кисач  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Електротехничке школе 
„Михајло Пупин“, Нови Сад 
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− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Васа 
Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Вук 
Караџић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Вук 
Караџић“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Ђура 
Даничић“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „22. 
август“, Буковац  

− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за спровођење 
Одлуке о постављању спомен-плоче др Михалу Марчоку у Кисачу 

      
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је пречишћен 

дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду.  

 
 
Ад. број: 35-119/2021-I 
                35-701/2018-I 
                35-204/2020-I 
                35-862/2022-I 
                35-571/2022-I 
                35-888/2022-I 
                35-851/2022-I 
                35-161/2023-I 
                35-193/2022-I 
1. – 9. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПИЈАЦЕ У ФУТОГУ СА 
КОМПАТИБИЛНИМ НАМЕНАМА 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ „СЕВЕР II“ У 
НОВОМ САДУ  

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „МАЛИ ДО“ У СРЕМСКОЈ 
КАМЕНИЦИ  
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА 
ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА 
ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И 
ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 
22) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ИНФРАСТРУКТУРНОГ КОРИДОРА ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-21 
НА АДМИНИСТРАТИВНОМ ПОДРУЧЈУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЛОКАЛИТЕТ 
СТАНИЦЕ ЗА СНАБДЕВАЊЕ ГОРИВОМ „ПАРАГОВО“) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ АДИЦА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 
2563/11 И 2564/1 КО ВЕТЕРНИК) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ У НОВОМ САДУ (ПРОМЕНА СТРАТЕГИЈЕ 
СНАБДЕВАЊА ТОПЛОТНОМ ЕНЕРГИЈОМ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИНИЈСКОГ ЦЕНТРА ДУЖ УЛИЦЕ ЦАРА ЛАЗАРА У ФУТОГУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 5468 КО ФУТОГ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА II У НОВОМ САДУ 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је дописом од 

10. маја 2023. године достављена Изјава одговорног урбанисте која чини саставни део 
Предлога одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног 
коридора државног пута IБ-21 на административном подручју града Новог Сада (локалитет 
станице за снабдевање горивом „Парагово“).  

 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне регулације 

пијаце у Футогу са компатибилним наменама са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ПЛАН 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПИЈАЦЕ У ФУТОГУ СА КОМПАТИБИЛНИМ 
НАМЕНАМА 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и  

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана генералне регулације пијаце у Футогу са компатибилним 
наменама пре излагања на јавни увид са 152. седнице од 28.10.2021. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне регулације пијаце у Футогу са 
компатибилним наменама са 27. (јавне) седнице Комисије за планове од 23.02.2023. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштина је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

радне зоне „Север II“ у Новом Саду са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ „СЕВЕР II“ У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду и 
Извештај о стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север II“ у 
Новом Саду на животну средину пре њиховог излагања на јавни увид са 34. седнице од 
20.02.2019. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације 
радне зоне „Север II“ у Новом Саду и Извештаја о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду на животну средину са 61. (јавне) 
седнице Комисије за планове од 02.09.2019. године, Извештај о извршеној стручној контроли 
Нацрта плана детаљне регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду и Извештаја о 
стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду 
на животну средину пре излагаа на поновни јавни увид са 26. седнице одржане 02.02.2023. 
године, Извештај о обављеном поновном увиду у Нацрт плана детаљне регулације радне 
зоне „Север II“ у Новом Саду и Извештаја о стратешкој процени утицаја плана детаљне 
регулације радне зоне „Север II“ у Новом Саду на животну средину са 30. седнице Комисије 
за планове одржане 16.03.2023. године као и Извештај о учешћу заинтаересованих органа, 
организација и јавности у разматрању извештаја о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације радне зоне  „Север II“ у Новом Саду на животну средину. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
„Мали До“ у Сремској Каменици са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

ПЛАН 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „МАЛИ ДО“ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације „Мали До“ у Сремској Каменици и 
Извештај о стратешкј процени утицаја плана детаљне регулације „Мали До“ у Сремској 
Каменици на животну средину пре њиховог излагања на јавни увид са 134. седнице од 
10.06.2021. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације 
„Мали До“ у Сремској Каменици са Извештајем о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације „Мали До“ у Сремској Каменици на животну средину са 4. седнице 
Комисије за планове од 21.07.2022. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара 
Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла 
Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 22) 
са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 
МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, 

УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 
ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У 

УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 22) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 



15 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације 
простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевар Михајла Пупина, улица јеврејске и  Футошке у 
Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 22), пре излагања на јавни увид са 14. 
седнице од 27.10.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о 
изменама и допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевар 
Михајла Пупина, улица јеврејске и  Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана 
број 22), са 27. (јавне) седнице Комисије за планове од 23.02.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног коридора државног пута IБ-21 на 
административном подручју града Новог Сада (локалитет станице за снабдевање горивом 
„Парагово“) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ИНФРАСТРУКТУРНОГ КОРИДОРА ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-21 НА 

АДМИНИСТРАТИВНОМ ПОДРУЧЈУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЛОКАЛИТЕТ СТАНИЦЕ 
ЗА СНАБДЕВАЊЕ ГОРИВОМ „ПАРАГОВО“) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације 
инфраструктурног коридора државног пута IБ-21 на административном подручју града 
Новог Сада (локалитет станице за снабдевање горивом „Парагово“) пре излагања на јавни 
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увид са 7. седнице од 01.09.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 
одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног коридора 
државног пута IБ-21 на административном подручју града Новог Сада (локалитет станице за 
снабдевање горивом „Парагово“) са 24. (јавне) седнице, од 19.01.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације Адица у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 
2563/11 и 2564/1 КО Ветерник) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ АДИЦА У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 2563/11 И 2564/1 КО 

ВЕТЕРНИК) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Адица у 
Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2563/11 и 2564/1 КО Ветерник) пре излагања на 
јавни увид са 16. седнице од 10.11.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у 
Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Адица у Новом Саду 
(локалитет на парцелама бр. 2563/11 и 2564/1 КО Ветерник) са 30. седнице Комисије за 
планове од 16.03.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана детаљне регулације дела Салајке у Новом Саду (промена стратегије 
снабдевања топлотном енергијом) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ 
У НОВОМ САДУ (ПРОМЕНА СТРАТЕГИЈЕ СНАБДЕВАЊА ТОПЛОТНОМ 

ЕНЕРГИЈОМ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела 
Салајке у Новом Саду (промена стратегије снабдевања топлотном енергијом) пре излагања 
на јавни увид са 13. седнице од 20.10.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у 
Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела Салајке у Новом Саду 
(промена стратегије снабдевања топлотном енергијом) са 24. седнице Комисије за планове 
од 19.01.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације линијског центра дуж Улице цара Лазара у Футогу 
(локалитет на парцели број 5468 КО Футог). 

 
Председница Скупштина је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЛИНИЈСКОГ 
ЦЕНТРА ДУЖ УЛИЦЕ ЦАРА ЛАЗАРА У ФУТОГУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ 

БРОЈ 5468 КО ФУТОГ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана детаљне регулације Мишелука II у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА II 
У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 34-476/2023-I 
10. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу је учествовала Снежана Мушицки. 

 
   Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – 
Српска радикална странка, гласаће против овог Предлога одлуке о управљању јавним 
паркиралиштима и ја ћу кратко образложити. Оно што остане недоречено и оно што може и 
овако и онако то је увек, видели смо, код нас нажалост предмет неких злоупотреба и нечега 
што може и не мора да се користи и не мора да се поштује. Дакле, мене занима када на 
посебним паркиралиштима, члан 7. може да се врши контрола уласка и изласка возила, да ли 
то подразумева да на сваком паркиралишту, које има рампу, може да се врши контрола или 
је то посебно паркиралиште категорисано, пошто овде то није наведено. Даље, члан 15. јавна 
паркиралишта су одређена за паркирање одређене врсте возила и могу се користити само за 
ту врсту возила, а онда став 2. изузетно од става 1, а то изузетно када кажете, то може да 
подразумева свашта, знате и сами то и изузетно може да се растегне одавде до Футога. Јавна 
паркиралишта за паркирање путничких возила могу да се користе за паркирање два или 
више мотоцикала и сад ко одређује изузетност и када се одређује изузетност и шта 
подразумева изузетност, то опет не стоји. Члан 16. Градска управа може изузетно да одбори 
резервацију паркинг места, па онда наведени сви они моменти када може да се одобри 
резервација паркинг места, у ствари може да се одобри свакоме и свима који су платили ту 
резервацију од правних до физичких лица и дипломатских и страних представника. Мало ми 
та изузетност смета. Даље, предузеће, члан 22. став 4. предузеће о издатом електронском 
налогу, уколико се утврди да корисник није платио цену паркирања, обавештава корисника 
преко сајта, преко сервиса Предузећа или слањем СМС поруке. Мене занима ко је икада од 
„Паркинг сервиса“ добио СМС поруку и на који број ви можете послати СМС поруку за неко 
паркирано возило које није платило паркинг карту. Коме сте и када послали обавештење 
СМС-ом да није платио паркинг карту? Је л’  сте некада могли да, рецимо, утврдите возило 
то и то и да пошаљете на неки број телефона паркирани сте а нисте платили карту? Ја не 
знам да се то некад неком десило. То, у суштини, значи да тај човек није обавештен и у 
већини случајева значи да не зна шта се догађа, то обавештен је на некој огласној табли, то 
ко у Суду када вам кажу прекршајном обавештени сте путем огласне табле у Суду. Па је л’ 
то подразумева да ће сад сви грађани, хиљаде људи иће у суд сваке недеље да виде да ли су 
негде саобраћајни прекршај направили, да виде да ли су на огласној табли? Не значи. То 
само значи да су нашли недоречен члан 22. и да се сматра да су обавештени, да они у ствари 
нису обавештени да подлежу казни. Даље, паркирање одбаченог или хаварисаног возила, 
члан 25. став 5. када се возило третира као хаварисано или као одбачено. Ја вам могу дати 
пример, пошто сваки дан туда пролазим испред зграде СУП-а у Краљевића Марка три 
месеца стоји паркирано возило, Инђија или не знам која регистрација, очигледно напуштено, 
испред самог улаза у СУП у Краљевића Марка. Ко сада одређује и када, на основу чега, на 
основу ког протока времена да је то возило напуштено, хаварисано или шта већ. На његовој 
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шофершајбни, ја мислим да има једно 30 оних казни, мислим ја сматрам да таква возила, ако 
већ постоји предвиђено, таква возила треба склонити. Ја вам, рецимо, могу дати пример 
паркинга испред моје зграде, то није овим предлогом Одлуке регулисано, али човек паркинг 
наше зграде користи за свој плац за препродају аутомобила. И остави човек тако три аута, 
разумете, месец дана ти аути ту стоје, са све огласом на њима да он њих продаје, када се 
сматра да је то напуштено возило. Да ли он стварно може у ове сврхе да користи паркинг 
једне зграде, а тај човек при том, то сам једном случајно сазнала, уопште не живи у Новом 
Саду. Он живи у Бешкој, али испред наше зграде продаје аутомобиле. То је, рецимо, једна 
ствар коју бих ја предложила да може да уђе у ово, а друга ствар за коју стварно мислим да 
би инспектори требало да реагују типа овога када је ауто паркиран на пример испред СУП-а 
или било где другде три месеца, да инспектор реагује и да се то возило склони.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о управљању јавним 

паркиралиштима на територији Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

 О УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 
НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад. број: 020-167/2022-I 
11. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СТАМБЕНОМ ЗБРИЊАВАЊУ НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА КАО ВИД СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за здравствену 

заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици нису имали примедбе. 
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Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
 
 Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Пред нама је Одлука о стамбеном збрињавању на територији Града Новог Сада као вид 
стамбене подршке. Правни основ је садржан у Закону о становању и одржавању зграда којим 
је утврђено да јединица локалне самоуправе доноси акт о начину располагања становима у 
јавној својини који се додељују као вид стамбене подршке. Стамбено збрињавање 
представља привремени смештај одређених лица до решавања њихове стамбене потребе, а 
нарочито лица која су бескућници, чији је стан или породична кућа оштећена или уништена 
услед елементарне или неке друге непогоде, чијем је стану или породичној кући услед 
дотрајалости или већег оштећења угрожена стабилност тако да представља непосредну 
опасност за живот и здравље људи, за суседне објекте и за безбедност саобраћаја и који из 
ових разлога остварује право на нужни смештај у складу са Законом којим се уређује 
изградња објеката. Такође, право на овај начин стамбене подршке имају и жртве породичног 
насиља које су напустиле своје породично домаћинство и немају средстава да самостално 
реше своју стамбену потребу, као и да се поред ових жртава породичног насиља по хитном 
поступку смештају и чланови њихове породице. Оно што је важно је да је услов за овакав 
вид подршке јесте да лице које тражи овакву подршку буде држављанин Републике Србије, 
има пребивалиште на територији Града Новог Сада и као што сам већ рекла збрињава се 
заједно са члановима свог породичног домаћинства, а они морају бити наведени у поднетом 
захтеву за остваривање овог вида стамбене подршке. Предлогом одлуке утврђено је да се 
стамбено збрињавање корисника врши у стамбене јединице које за ту намену опредељује, 
оне се опредељују актом Градског већа Града Новог Сада, а на предлог Градске управе за 
имовину и имовинско-правне послове, као и да је поступак стамбеног збрињавања хитан и да 
га спроводи Комисија за спровођење поступка стамбеног збрињавања које образује и 
именује Градско веће Града Новог Сада. Захтев за стамбено збрињавање подноси се 
Комисији путем Центра за социјални рад, а Центар о сваком поднетом захтеву сачињава 
извештај који садржи податке о подносиоцу захтева броју чланова његовог породичног 
домаћинства, разлозима за стамбено збрињавање као и документацији којом се доказује 
испуњеност услова и друго од значаја за поступак  стамбеног збрињавања. Уколико 
подносилац захтева не испуњава прописане услове Комисија одбија овакав захтев и истог 
подносиоца обавештава о одбијању захтева, а уколико подносилац захтева испуњава услове 
Комисија предлаже одговарајућу стамбену јединицу из акта Градског већа Града Новог 
Сада. Уколико Град не располаже са одговарајућом стамбеном јединицом подносиоцу 
захтева који испуњава све прописане услове може се обезбедити друга врста помоћи за 
период стамбеног збрињавања, а у складу са прописима које уређује социјална заштита. 
Такође је уређено да предлог о испуњавања услова за стамбено збрињавање Комисије 
садржи податке о кориснику, члановима његовог домаћинства, периоду на који се стамбено 
збрињавање односи, учешћу корисника стамбеног збрињавања у трошковима коришћења 
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стамбене јединице, самој стамбеној јединици која се даје на коришћење у смислу адресе, 
површине, ознаке и слично и начинима и роковима за плаћање тих трошкова. На основу 
предлога комисије Градска управа за социјалну и дечију заштиту Града припрема предлог 
одлуке о привременом коришћењу стамбене јединице у оквиру стамбеног збрињавања које 
упућује Градском већу на доношење, а на основу одлуке Градског већа Центар за социјални 
рад врши даље збрињавање. Предлогом одлуком уређено је да трошкове коришћења 
стамбене јединице у оквиру стамбеног збрињавања, а то значи за трошкове електричне 
енергије, грејања, воду и друге, које …“ 
 
 Председница Скупштине је замолила присутне да не говоре са места те да омогуће 
чланици Градског већа Града Новог Сада да настави излагање. 
 
 Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„ … сноси корисник стамбеног збрињавања уколико има веће прихода од нивоа социјалне 
сигурности која је утврђена Законом и из дела прихода изнад нивоа социјалне сигурности 
сразмерно делу трошкова у складу са Законом, као и да се наведени трошкови корисника за 
корисника који нема, односно има приходе мање од нивоа социјалне сигурности, утврђује 
законом и обезбеђује у буџету Града у финансијском плану Градске управе за социјалну и 
дечију заштиту, а након тога се она трансферује, односно преноси Центру за социјални рад у 
складу са поднетим захтевима. Такође је овом одлуком уређено да се средства за 
инвестиционо и текуће одржавање и опремање ових стамбених јединица у оквиру стамбеног 
збрињавања обезбеђују у буџету Града у финансијском плану Градске управе за имовину и 
имовинско-правне послове, а они се обављају пре давања стамбене јединице на коришћење у 
оквиру стамбеног збрињавања у складу са овом одлуком. Контролу коришћења стамбених 
јединица које се дају на привремено коришћење у оквиру стамбеног збрињавања, врши 
Центар за социјални рад који даје предлоге за њихово инвестиционо одржавање, текуће 
одржавање и опремање и  израђује годишњи извештај о коришћењу стамбених јединица и о 
њиховом стању, који доставља Градској управи за социјалну и дечију заштиту и Градској 
управи за имовину и имовинско-правне послове у року од 30 дана од истека године за коју се 
извештава, а примерак извештаја Градска управа за социјалну и дечију заштиту доставља 
Градском већу, ради усвајања. Такође је уређено да надзор над спровођењем ове одлуке 
врши Градска управа за социјалну и дечију заштиту. Предлогом одлуке, такође, уређено је да 
ће Градско веће Града Новог Сада донети акт о стамбеним јединицама које су опредељене за 
стамбено збрињавање корисника, а на предлог Градске управе за имовину и имовинско-
правне послове. Такође је уређено и да ће Правилник којим се уређују ближи услови за 
утврђивање услова за стамбено збрињавање, поступак стамбеног збрињавања, начин 
коришћења стамбених јединица, рад комисије, као и друга питања значајна за стамбено 
збрињавање, донети Градско веће Града Ново Сада на предлог Градске управе за социјалну и 
дечију заштиту у року од 30 дана од усвајања ове одлуке. Предлог одлуке ступа на снагу 
осам дана од, односно предлогом одлуке уређено је да ће ова одлука ступити на снагу осмог 
дана од објављивања у „Службеном листу Града Новог Сада“, а примењиваће се од 1. 
јануара 2024. године.“ 
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Председница Скупштине је отворила претрес. 
 

У претресу су учествовали: др Бојан Радојевић, Снежана Мушицки и Данијела 
Костић.  
  

Др Бојан Радојевић, председник Одборничке групе НАДА ЗА НОВИ САД – НОВИ 
ДСС – ПОКС: „Ми из Одборничке групе Нада за Нови Сад - Демократска странка Србије и 
ПОКС углавном подржавамо овакве одлуке, које за циљ имају поправљање социјалног 
статуса наших суграђана и овај пут ћемо то урадити. Ја сам то и рекао на конференцији за 
новинаре, подржаћемо ову одлуку, али мислим да када већ дискутујемо о томе, нема 
потребе, госпођо члане Градског већа, да нам читате материјал. Сви смо добили материјал и 
материјал смо углавном прочитали, претпостављам, али било би интересантно да нам нешто 
кажете, када будете се следећи обраћали у вези са спровођењем, са статистиком, са тим да ли 
је било злоупотреба приликом свега тога, који су станови, колико их има, колико људи је 
збринуто, да ли и даље има незбринутих људи, то је оно што интересује нас као одборнике, 
то интересује грађане Новог Сада и молио бих Вас да у будућности тако усмерите своју 
дискусију.“ 
 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ми из одборничке групе Српске радикалне 
странке неколико пута смо већ давали исти предлог и мислимо да можда и у овој одлуци 
може да се нађе овај наш предлог, односно овај наш савет, а тиче се тога да се у стамбено 
збрињавање на територији Новог Сада уврсти још један део нашег становништва, а то су они 
људи који, ја не знам да ли сад ви са њима сарађујете, они који своја права остварују преко 
Удружења НУРДОР, то је мало сива зона и не зна се ко ту шта ради, ко је за шта надлежан, 
шта је Република, шта је Покрајина, шта је локална самоуправа, мислим знам, зато што сам 
била члан Већа за социјалну и дечију заштиту, али тада смо нашли начин да те сиве моменте 
заобиђемо и да се тим људима помогне. Осим Београда, Национално удружење родитеља 
деце оболеле од рака има највише чланова из Новог Сада и то јесу моменти када је породица 
угрожена, када је финансијски ослабљена, емотивно, социјално, свакако, и постоје моменти 
када они траже средства да им се обезбеди становање, не становање у смислу пребивалишта, 
него становање у смислу месец – два дана док трају хемиотерапије и друге терапије њихове 
деце, па да можда склапамо, ако треба и уговоре споразумевања са општином, ја мислим да 
је Звездара, нисам сад сигурна, не смем да тврдим, и Бањица, тамо где наши иду, који не 
могу овде да се лече, па да просто то буде неки реципроцитет. Ми смо то већ неколико пута 
предлагали, па ово је сада стварно добра одлука и моменат да се и они уврсте у ову одлуку. 
Они никада нису били ни у једном скандалу, никада у злоупотребљавању материјалних 
средстава која су добили, никада нису учествовали ни у једној афери, они стварно воде 
рачуна и то зато што су то родитељи деце која су оболела или која су се излечила или која 
нажалост више нису са нама. То су људи који лично схватају тај проблем и неће 
злоупотребити ни та средства, ни ту стамбену јединицу коју ћемо им ми помоћи да добију, 
нити неке друге ствари. А ми, као Град Нови Сад, ја мислим да смо сто пута показали да 
можемо да будемо хумани и да можемо да имамо разумевања за све, па зашто не и за ово.“ 
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Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Госпођо Мушицки, желим да Вам се захвалим на идеји, само да Вам кажем да правни основ 
за доношење ове одлуке нема могућност имплементације цивилног сектора, невладиних 
организација и тако даље. Што се тиче организације НУРДОР, ми сарађујемо, не директно, 
али преко конкурса и тако даље са госпођом Јолaндом Корором, знамо за проблеме које 
НУРДОР има и они припремају, чисто да знате, смештај, добили су и скупили су средства за 
изградњу куће на Бежанијској коси, ја мислим за смештај, тако да мислим да ће и ту, мада је 
добра идеја свакако. А господину, односно одборнику, који се претходно јавио за реч, 
свакако биће ми задовољство и Управи да вам поднесемо информацију у смислу када ова 
одлука заживи, јер оваква одлука први пут се доноси. Оно што Вас интересује можете 
поставити одборничко питање у складу са оним где су претходне стамбене јединице 
коришћене, али конкретно за ове сврхе ми нисмо имали градску одлуку, а како да не, радо 
ћемо изаћи у сусрет. Извините што сам читала, мислила сам да је можда боље да вам тако 
приближим ствари, а да не погрешим.“ 
 

Снежана Мушицки: „Нисам мислила да се та стамбена јединица дâ на коришћење 
НУРДОР-у него просто да се уврсте деца којима је потребно лечење у категорију, онда не 
прејудицирамо ниједно удружење, не прејудицирамо никакву невладину организацију, него 
просто категорију становништва, деца којима је потребно лечење и њихови родитељи.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о стамбеном 

збрињавању на територији Града Новог Сада као вид стамбене подршке. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да није ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О СТАМБЕНОМ ЗБРИЊАВАЊУ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА КАО ВИД 
СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 610/2023-4-I 
12. тачка дневног реда 

 
ДВОГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ 
ПЛАНА ЗА СОЦИЈАЛНО УКЉУЧИВАЊЕ РОМА И РОМКИЊА У ГРАДУ 
НОВОМ САДУ ЗА ПЕРИОД 2021-2022. ГОДИНЕ 
 
Двогодишњи извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Двогодишњег извештаја о реализацији Локалног акционог плана за социјално укључивање 
Рома и Ромкиња у Граду Новом Саду за период 2021-2022. године. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Двогодишњи извештај о реализацији 
Локалног акционог плана за социјално укључивање Рома и Ромкиња у Граду Новом Саду за 
период 2021-2022. године. 
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Ад. број: 352-3/2023-112-I 
                352-1/2023-120-I 
13. – 14. тачка дневног реда 
 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ФИНАНСИРАЊА 
ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД 
ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2022. ГОДИНИ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР – 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА 
ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису имали 

примедбе на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
У претресу је учествовала Снежана Мушицки. 

 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Програм финансирања одређених 
комуналних делатности као делатности од локалног интереса, ми из Одборничке групе 
Српске радикалне странке више пута смо напомињали да је то још један од програма преко 
којег јавна комунална предузећа добијају средства из буџета, како би опстала и како би своју 
основну делатност могла да обављају и то на срећу или нажалост још једном показује да су 
нека јавна комунална предузећа у овом нашем систему потпутно непотребна и сама су себи 
сврха, а нека из овог програма видимо, нешто и ураде јел. Али, можемо сад на Програм, 
мени је одувек био занимљив и план и извештај, на пример, Зоохигијене, пошто Зоохигијена 
100% увек у извештају испланираних ни једну активност, ни једну животињу преко ни мање 
од тога, онако један извештај који је, не знам, као Дизнијев филм и сада изгледа смо почели 
да преписујемо од Зоохигијене па су сви извештаји 99,99 као они леци за супермаркете када 
вам дају попусте. Ја знам да постоје рецимо неке ситуације у којима можете да израчунате 
колико ћете, на пример, квадратних метара нечега покосити јел, али не можете да израчунате 
колика ће цена рада бити и колико ће гориво коштати у том моменту, па ту некако имате 
неких одступања. Е, ал ми сад и то можемо да израчунамо сад је и ту 99,99% извршење. Па 
сад онако, молим, …“ 
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 Председница Скупштине је замолила присутне да не добацује говорнику. 
 
 Снежана Мушицки: „Ја ћу сад поновити, да су сви почели да преписују од 
Зоохигијене и да раде исту ствар, то сам рекла и онда сам прешла на Програм финансирања 
одређених комуналних делатности, страна 3. Страна 5, струја, односно управљање, 
одржавање јавним осветљењем јел, све је по ценама предвиђеним, испадне као да сте тачно 
знали колико ће који репроматеријал да поскупи, колико ће услуга да кошта и колико ће се 
сијалица покварити и све је реализовано 99,99%. На страни истог овог извештаја број 7, 
ваљда, пошто сад овде нема броја стране, а следи страни 6, ставка односно позиција 1194. 
1218. тиче се праћења бројности и контроле радова на сузбијању комараца и сузбијању 
комараца и других штетних инсеката, е сад, овде је занимљиво у овом извештају што је 
доста средстава потрошено за сузбијање комараца и за праћење бројности и контролу на 
сузбијању комараца, међутим, у овом извештају не стоји ни ко је то радио, ни колико пута, 
ни где је то урађено, па за 610.000,00 евра, ваљда је ред да знамо шта су радили, где су 
радили, колико су пута радили, да ли су успели да нешто ураде, да ли нису, да ли је негде 
можда остало неурађено; с обзиром колико кошта, могли смо неки мало бољи извештај 
добити. Ја знам да се ово преписује, ово копи-пејст сваке године, само се цифра мења, ал 
ваљда смо нешто могли и да научимо. И онда можемо, рецимо, да разумемо када кажете - 
покосили смо толико и толико хектара, толико смо и планирали, јел, али када кажете на 
одржавању пумпи, на набављању материјала, на поправкама смо потрошили тачно онолико 
колико смо планирали, 99,99, па то дете у вртићу не може да поверује. То сад стварно 
видимо да је постало, и на тараби свашта пише, па може да се пише и на папиру свашта, а 
нажалост, нити ко проверава, нити има ко да провери, нити је неком до проверавања.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, као 
делатности од локалног интереса у 2022. години за период јануар – децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма финансирања 
одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 2022. години за 
период јануар – децембар 2022. године. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма коришћења средстава за заштиту од пожара за 2022. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма коришћења 
средстава за заштиту од пожара за 2022. годину. 
 
Ад. број: 352-1/2023-117-I 352-1/2023-115-I 

    352-1/2023-116-I 352-1/2023-164-I 
                352-1/2023-130-I 501-2/2023-40-I 
                352-1/2023-131-I 501-2/2023-41-I 
                352-1/2023-128-I 352-1/2023-163-I 
                352-1/2023-119-I 352-1/2023-176-I 
                34-2667/2023-I  40-5/2023-569-I 
15. – 28. тачка дневног реда 
 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И 
КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ УЛАГАЊА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ 
НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА  ЗА 2022. ГОДИНУ, КОЈИ СЕ НЕ 
ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР 
– 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 
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− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ 
НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД I-XII 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА 
ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ 
СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ У ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ 
ПОВРШИНАМА ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ НАБАВКЕ И ПОСТАВЉАЊА КОНТЕЈНЕРА ЗА 
ПРИМАРНУ СЕПАРАЦИЈУ ОТПАДА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2022. ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. 
ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЗА МОБИЛНУ СТАНИЦУ ЗА ПРЕТОВАР ОТПАДА ЗА 
2022. ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ 
САД, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА 
УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2022. ГОДИНИ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 31. 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ ЗА 2022. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР – 
31. ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЗА 2022. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА 
ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности, Савет за јавни ред и мир и безбедност, Савет за 

заштиту животне средине и Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку нису 
имали примедбе на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 

 
У претресу је учествовала Снежана Мушицки. 

 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ја не знам да ли ћу моћи редом, али ћу се 
трудити да будем кратка. Ево, овако ми стоји материјал па случајно, Извештај о реализацији 
Програма инвестиционих активности и услуга из делатности ЈКП „Лисје“ за 2022. годину и 
оно што је мени мало засметало у овом извештају односи се на услуге из делатности и на то 
како су они овај извештај поднели. Сад пошто нема броја стране, то је друга страна - Услуге 
из делатности на гробљима, надлежност је Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад; 
коровске површине кошене су 10 до 13 пута и не пише која су то гробља, на којим је то 
местима, да ли је то у Каћу 10 пута, у Футогу 13 пута, да ли је Алмашко гробље кошено пет 
пута, шта то значи, и изнето је 2967 тура. То је мало исто нејасно, јел то камион, јел то канта 
за ђубре, шта је то. Могли бисмо да знамо мало више па бисмо онда можда и могли да 
подржимо ово све. Такође, исто на градском гробљу заштићена гробна места су уређена од 6 
до 10 пута, па шест или 9, сад мислим, разумете, мало је то нејасно и мало је онако 
замаскирано. Тачно се зна која су то заштићена гробна места, па кажете ова гробна места 
шест пута, ова гробна места девет пута. Ви сте исто сад почели као и Зоохигијена јел 
287.000.000,00 су услуге из делатности планиране, а остварене су 286, 99,99 и 452. 100%. Ви 
сте знали и колико ће цене да се повећају и колико ће услуге да коштају и колико ће пута да 
се повећа коефицијент за, па све сте знали, пише реализација услуга из делатности, то што 
сте написали ја читам, да сте написали другачије, ја бих се са вама и сложила да сте урадили 
више, а да нисте написали. Написали сте 100%, Ви лепо изађете овамо па онда кажете шта 
мислите, а не ко господин Јелушић да се сада са мном расправљате да ја овде стојим, а Ви 
овде вичете. Па ништа, све је то у реду. Нећу ја више …“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборницу Снежану Мушицки у излагању и 
указала одборнику Милораду Мирчићу да је опоменула све одборнике и члана Градског већа 
Здравка Јелушића и омогућила говорнику да се обрати одборницима.  
 

Снежана Мушицки: „Ево, Вас остављам, Градско зеленило. Ја морам рећи да ја могу 
сама да се изборим за добацивање, али сам прво ја одреаговала и први и други пут па сте 
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онда ви. Капиталне субвенције у Извештају о реализацији Програма инвестиционих 
активности из услуга из делатности Градског зеленила су износиле 142.793.350,00 динара, а 
услуге из делатности 599.000.000,00 динара. То је све заједно, знамо јел сви да сабирамо, 640 
и непуна 3. 000.000, 00 динара. И сада поново услуге из делатности, не могу да кажем страну 
да и ви видите где то пише зато што нема стране нумерисане, Јавно комунално предузеће 
„Градско зеленило“, орезало је 120.785 метара и окопало 90.317 метара живе ограде. Па, 
извините то је до Београда и пола пута назад. И сад ви ми кажите, не пише нигде, која жива 
ограда, на којим локацијама, у којим парковима, у ком центру града, на којим пешачким 
острвима и остало. То вам је километража до Београда и до пола дођете до Бешке назад. Где 
су те живе ограде. Колико то живих ограда има у Новом Саду. Покошено је 6.749.170 м2 
корова, где је тај коров? Да ли је то у граду, да ли је то у приградском насељу, да ли је кошен 
пет пута исти терен, пет пута иста ливада или су то различите ливаде. Ово је извештај тако 
реда ради и надамо се да га нико не чита. Утоварено је 61 тура биљног отпада, шта је тура, 
јел тура канта, јел тура камион, јел тура пет камиона, тако се извештај не подноси. То 
пишете у плану, планирамо пет тура, а онда кажете шта је то у извештају. У извештају 
кажете то је камион, то је десет камиона, то је две лопате, кажете колико је то, ово овако није 
извештај, ово је оно да ми задовољимо форму, сви ће да дигну руке, нико то неће читати и 
шта нас брига. Е, па видите, неко је читао. И шта сад да вам радимо. Да све паркове опашемо 
овим живим оградама, да на сваком пешачком острву имате живу ограду, ви не можете да 
напабирчите 120 км те ограде, нигде. Ево нађите у Граду Новом Саду где је то и свака вам 
част. А ту не спадају ове ограде које је одржавало Јавно комунално предузеће „Лисје“. Има и 
ту километара. Па сад једино да ви живите у једном Новом Саду, а ми у другом. На страни 5. 
група добра, на позицији техничке карактеристике, односно на позицији 4 набавке, поново је 
авансно плаћено, ми смо се поново бунили за то, због чега се авансно плаћа. Зашто мора да 
се плати авансно за набавку камиона? Ако се та машина испоручи онда се плати, зашто би се 
унапред плаћала машина која ће се испоручити за шест месеци. Е, то ни прошли пут нисмо 
око тога успели да се договоримо. Господин Јелушић је пробао мене да убеди да то тако 
мора, није ме убедио. Што се тиче Програма инвестиционих активности Јавно комуналног 
предузећа „Тржница“, ту је исто све јасно, иста мета, исто одстојање, инвестиција кромпир. 
Мало, ваљда им се даље ни не даје, а много ни не траже. Јавно комунално предузеће 
„Чистоћа“, мени је ово увек један од најзанимљивијих програма инвестиционих активности, 
а будући да смо већ о томе причали и у претходној години, Јавно комунално предузеће 
„Чистоћа“, добија по једно десет програма и по неколико основа разна средства, па ћу ја 
онда овде сад објединити Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности 
набавке и постављања контејнера, па онда активности у циљу одржавања чистоће на јавним 
површинама, па онда активности за мобилну станицу за претовар отпада и онда коначно овај 
да тако га назовемо лаички кровни програм инвестиционих активности и услуга из 
делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“, а све се односи на ову исту фирму. Ја 
сам о тој фамозној фирми причала већ три године и стварно сам се уморила, сад пошто је 
нови менаџмент дошао, онај труст мозгова је отишао, ја се надам да су отишле и њихове 
факултетске стипендије и све оно остало што се у Јавно комуналном предузећу „Чистоћа“ 
налазило, ја бих имала питање за новог директора Јавно комуналног предузећа „Чистоћа“ да 
ли сад се зна коначно број људи који у Јавно комуналном предузећу „Чистоћа“ нису 
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долазили на посао, а добијали су плате или они и даље не долазе на посао, а добијају плате. 
И Јавно комунално предузеће „Зоохигијена и ветерина Нови Сад“, коју сам већ спомињала, 
сада ћу господине Јелушићу да вам илуструјем зашто сам је спомињала. Зато што у 
Извештају о реализацији Програма инвестиционих активности они кажу услуге из 
делатности, али молим вас, не програму, него у извештају, они су ухватили 2.500 паса и 
мачака, па су онда збринули 2.500 тих ухваћених напуштених паса и мачака, па су онда 
реализовали услугу контроле 3.000 јединки, па су онда сахранили 1.500 лешева, па су онда 
35.000 кг лешева крупних сахранили, па су онда 50.000 кг животињског отпада, па сад ви 
мени кажите јел могуће да су то све округле цифре. Јел могуће да њих никад нико не 
провери шта они овде пишу. А, они су, замислите, пружили помоћ повређеним животињама, 
шта мислите колико. 4.000 округло. Чак не може ни 4.001 или онај фамозни из супер маркета 
3.999. Па, морате рећи, стварно, да је просто немогуће да то буду све округле цифре и то у 
хиљаде округле цифре. Ви можда верујете у овај програм Јавно комуналног предузећа 
„Зоохигијена и ветерина Нови Сад“,, али мени је стварно смешан, али искрено и не знам ни 
шта да кажем на њега.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године . 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузeћа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања  за 2022. годину, који се не 
финансира из буџета Града Новог Сада, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и 
текућег одржавања водовода и канализације за 2022. годину, који се не финансира из буџета 
Града Новог Сада, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   
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З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузeћа „Лисје“ 
Нови Сад за 2022. годину за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2022. годину, за период I-XII 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузeћа „Тржница“ Нови Сад за 2022. 
годину, за период I-XII 2022. године. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. 
јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузeћа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 
2022. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину, 
за период 1. јануар – 31. децембар 2022. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузeћа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. 
децембар 2022. године. 

   
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће 
на јавним површинама за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на јавним површинама за 2022. 
годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности набавке и постављања 
контејнера за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2022. годину 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. 
године . 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности набавке и постављања контејнера за примарну сепарацију отпада 
на територији Града Новог Сада за 2022. годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности за мобилну станицу за 
претовар отпада за 2022. годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, за 
период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности за мобилну станицу за претовар отпада за 2022. годину Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи регионалног 
центра за управљање отпадом у 2022. години, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2022. 
години, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности на изградњи система за јавно 
узбуњивање на територији Града Новог за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 
2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности на изградњи система за јавно узбуњивање на територији Града 
Новог Сада за 2022. годину, за период 1. јануар – 31. децембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности за 2022. годину које 
спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности за 2022. годину које спроводи Градска управа за имовину и 
имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Ад.број: 34-2670/2023-I 
Ад.број: 66-1/2023-227-I 
29. – 30. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ  ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈИМА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису  имали  примедби  

на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.   

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
 



39 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови 
Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем  Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови 
Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

З А К Љ У Ч А К 
 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем 
Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајима Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 
 

З А К Љ У Ч А К 
 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајима Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 
Сад за 2022. годину. 
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Ад.број: 501-1/2023-131-I 
               020-69/2023-I 
31. – 32. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О 
РАДУ И ЗАВРШНИ РАЧУН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на извештаје које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.   

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Извештај о раду и завршни рачун Агенције за енергетику Града Новог Сада 
за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ЗАВРШНИ РАЧУН 
АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Годишњег извештаја о раду Стамбене агенције Града Новог Сада за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештај о раду Стамбене агенције 

Града Новог Сада за 2022. годину. 
 

Ад.број: 4-5/2023-17-I 
33. тачка дневног реда 

 
ГОДИШЊИ ЛИКВИДАЦИОНИ ИЗВЕШТАЈ СА СТАЊЕМ НА ДАН 31. 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗАВОД ЗА ИЗГРАДЊУ 
ГРАДА“ У НОВОМ САДУ – У ЛИКВИДАЦИЈИ, БРОЈ: 10/2023 ОД 15. МАРТА 
2023. ГОДИНЕ 
 
Годишњи ликвидациони извештај са предложеним закључком доставило је Градско 

веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег ликвидационог извештаја са стањем на дан 31. децембар 2022. године Јавног 
предузећа „Завод за изградњу Града“ у Новом Саду – у ликвидацији, број: 10/2023 од 15. 
марта 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи ликвидациони извештај са стањем на 
дан 31. децембар 2022. године Јавног предузећа „Завод за изградњу Града“ у Новом Саду – у 
ликвидацији, број: 10/2023 од 15.03.2023. године. 
 
 
Ад.број: 352-1/2023-28-I 
34. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ ПЛАНА УПРАВЉАЊА ОТПАДОМ ЗА ГРАД НОВИ 
САД ЗА ПЕРИОД 2023-2032. ГОДИНЕ  
 
Предлог  локалног плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби, с тим да предлаже техничке 

исправке Предлога локалног плана, које су одборницама и одборницима достављене у 
Извештају Савета уз допис од 10. маја 2023. године. 

 
Комисија за прописе је дала мишљење да је Предлог локалног плана са 

предложеним техничким исправкама Савета за комуналне делатности у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовали: Снежана Мушицки и Игор Црнобарац. 

  
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Српске радикалне 
странке више пута и неколико година већ износи своје ставове у вези са Планом управљања 
отпадом и у вези са оним што је био спор око регионалне депоније и око рециклажног 
дворишта. Ја ћу сад све објединити у ово зато што се тиче десетогодишњег периода на који 
треба да се усвоји овај план. Наиме, прво оно што је мени необично и што смо ми из 
одборничке групе коментарисали је да су законодавни оквири дати за израду овог акционог 
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плана у ствари законодавство Европске уније у области управљања отпадом. Прво, ми нисмо 
чланице Европске уније, нити ћемо икада бити, видели смо из приложеног да они када неког 
хоће приме га за шест месеци, а када га неће и кад га малтретирају кластерима, поглављима 
онда га исцрпљују, измрцваљају и бог те питај шта ће од тога бити, а при том питање је и да 
ли народ ове државе хоће да буде у тој истој Европској унији. На страни 10 директиве и 
уредбе које директно или индиректно уређују област управљања отпадом и на које се позива 
овај локални акциони план за управљање отпадом су девет директива Европске уније и две 
уредбе. Ја сумњам да сви у овом дому знају шта значи када ми радимо по директиви и по 
уредби, а ја сам се мало бавила тиме, пошто ми није било баш правно јасна разлика између 
директиве и уредбе што се тиче европских закона и Савета европе, па сам нашла разлику. У 
правном оквиру Европске уније уредбе имају општу примену и у њеној дефиницији стоји да 
су потпуно обавезујуће, а везују се за ванредне прилике у некој земљи и трају док трају те 
прилике, а то докле је прилика ванредна одређује Савет Европе. Директива, то знамо сви, то 
је упутство или правило, јел тако, о не знам држању у некој ствари, о мишљењу о нечему, 
али није то сад овде ствар, директива је Европске уније је упутство за рад и обратите пажњу 
у облику наредбе. Значи, нико нас не пита, ништа ми овде не одлучујемо, него ми стављамо 
у наш акциони план девет упутстава у облику наредбе и две уредбе које су у потпуности 
обавезујуће. Ја не знам да ли сте ви то читали, да ли сте обратили пажњу, али то су ствари 
које нас обавезују да се ми владамо законима, који уопште нису закони наше државе. 
Обавезују нас да се ми владамо правилима и плановима неких других држава које не раде у 
интересу наше државе и које су већ сто пута до сада у ових 25 година показале да не раде у 
интересу наше државе. Дакле ми правимо локални акциони план за управљање отпадом на 
основу држава које нама не мисле добро. Па да ли је та екологија и да ли је та заштита 
животне средине и управљање отпадом важно нама или је важно да ми будемо уређени 
онако како они хоће. Ја се надам да ће неко доћи до памети и да ће овај акциони план 
доживети да се на већ некој од наредних седница ставља ван снаге, јер ћемо ми бити у 
проблему. Ми нећемо моћи да испоштујемо њихове обавезе, а онда ће нас они терати да 
дижемо врло повољне кредите, чак боље него да се држи новац у банкама орочен, како смо 
већ неколико пута овде слушали, да бисмо испоштовали њихове прописе, њихове законе, 
њихове директиве у облику наредбе и њихове уредбе које су у потпуности обавезујуће. Не да 
би нама било добро, него да би они спровели своје и да би они могли отпад, који нигде не 
могу да пласирају, да пласирају у Републику Србију. Ја вас молим да размислите да ли смо 
ми слободни грађани или ми треба да се владамо по директивама и уредбама Европске уније 
и молим вас да размислите да ли ми ово радимо сада у оквиру наше надлежности или нам је 
то неко наметнуо и да ли ћемо ово урадити зарад здравља нас и наше деце или ћемо, ја се 
извињавам ако се неко осећа прозван, бити подгузна мува Европске уније.“ 
 
 Председница Скупштине је прекинула одборницу Снежану Мушицки у излагању и 
замолила је да обрати пажњу на начин изражавања. 
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 Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Па ја сам сада нагласила ово што ћу 
изговорити зато што стварно мислим да треба да седнете сви и да прочитате шта овде пише 
и немојте да се љутите, изражавам висок степен сумње да сте сели и прочитали, јер да јесте, 
онда бисте закључили ово исто што и ја данас причам и дошли бисте до закључака до којих 
смо и ми дошли на одборничкој групи Српске радикалне странке. Дошли бисте до закључака 
да је ово интерес противправни Реублике Србије и да ово не може бити у интересу здравља и 
живота наше деце. А да ли вама у кућу долази пријатељ који вас на нешто обавезује и који 
од вас тражи обавезивање или вам долази у кућу пријатељ који вам тражи ваше мишљење и 
који се са вама нешто договора. Тај што вас тера на уредбе и декларације и директиве које су 
обавезујуће тај вам није пријатељ, тај вам је нешто друго.“ 
 

Игор Црнобарац, заменик Градоначелника Града Новог Сада: „Кратко би се осврнуо 
на излагање одборнице Мушицки које се мање тицало Локалног плана управљања отпадом, 
више спољно политичким правцем и Републике Србије и неким геополитичким стварима. 
Влада Републике Србије, заједно са председником Александром Вучићем, данас више него 
јасно води једну независну и самосталну политику, што се јасно могло видети и по нашем 
ставу и односу према светским силама и након избијања украјинског конфликта. Желимо да 
будемо пријатељи са свима, при том се принципијелно држећи наших ставова, не 
одступајући ни у једном тренутку од онога што је интерес Републике Србије, од онога што је 
интерес грађана Републике Србије, ми желимо да будемо пријатељи и да гајимо добре 
односе и са Народном Републиком Кином и са Руском федерацијом, али исто тако и са 
западним светом исто тако не желимо да одступимо и то јесте стратешки циљ и то је више 
него јасно Републике Србије у свом спољно-политичком деловању, а то јесу европске 
интеграције, то није нешто на шта нас терају већ оно што сматрамо да је добро да учинимо 
за наше друштво, те реформе, односно усклађивање нашег законодавства са законодавством 
Европске уније је оно што желимо да учинимо не да бисмо били примљени у тај како га они 
називају елитни клуб држава на тлу европског континента, већ зарад нашег народа. 
Предлогом, а и све то и чинимо у крајњем случају када је у питању Локални план управљања 
отпадом и изградња Регионалног центра за третман отпада, односно санитарна депонија, 
јесте да бисмо могли да аплицирамо и на европске фондове да бисмо на тај начин, на тај 
начин је и израђиван један део техничке документације како бисмо одмах могли да 
аплицирамо и да један део средстава повучемо из европских фондова како би смо 
растеретили прво локални буџет, а потом и буџет Републике Србије, пошто свакако да 
изградња регионалне депоније неће ићи само из буџета Града Новог Сада, већ можемо 
оечкивати и значајну помоћ Владе Републике Србије, али и европских фондова, како бисмо 
опет растеретили буџет Новог Сада кроз који бисмо и могли финансирати овако један 
пројекат данас, данас када је буџет Града у рекордно великом износу од 40 милијарди 
динара, али зашто бисмо то чинили зарад уштрб, а да се одрекнемо неких других бенефиција 
које наши грађани имају, мислимо да је боље да део средстава који можемо да повучемо из 
европских фондова из наравно увек добродошле помоћи од Владе Реублике Србије 
искористимо. Овај предлог Локалног плана управљања отпадом за период 2023-2032. године 
представља документ којим се дефинишу услови за успостављање и развој интегрисаног 
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управљања отпадом  на територији Грда. Припремљен је у сарадњи са  Немачком развојном 
агенцијом ГИС од стране Управе за комуналне послове и Међуопштинске радне групе за 
управљање отпадом, важан акт за Град Нови Сад у погледу дефинисања одговорности 
управљања отпадом, врсти, количини и саставу отпада, његовом сакупљању и транспортом 
као и рециклажи. Када су у питању извештаји о реализацији активности на, програмских 
инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање отпадом, пошто 
смо, одборница је рекла да ће говорити о ове обе тачке у оквиру ове расправе, могу да 
известим да је добављач у уговореном року извршио предметну услугу, испоручио 
претходну Студију оправданости са генералним пројектом, елаборат избора идејне трасе за 
измештање далековода, идејно решење за изградњу регионалне санитарне депоније, идејни 
пројекат са студијом оправданости, као и студију изводљивости са проценама, односно 
анализом трошкова и користи, односно костбенефит анализом и тај апликациони на њега сам 
мислио када сам рекао да су у оквиру техничке документације израђивала и додатна 
документација, а то јесте апликациони пакет за пријаву пројекта за суфинансирање од стране 
Европске уније. Оно што преостаје  је израда пројекта за грађевинску дозволу и наравно 
само извођење радова што сматрамо да јесте цивилизацијска тековина да Нови Сад данас 
има санитарну депонију, а не уређено сметлиште како је то данас онако како га закон 
дефинише. То јесте борба за животну средину, то јесте здрав и чист ваздух,  здраве и чисте 
подземне и површинске воде, и то јесте нешто што ћемо оставити будућим поколењима и 
свакако да ћемо дати све од себе да пројекат санитарне регионалне депоније у Новом Саду 
буде на понос свих нас.“ 
 
 Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине. 
 
 Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: Мислим да морам да објасним своје 
излагање да не би било да има везе са политиком. Ако можете да пратите, материјал страна 
9. Софијском декларацијом о Зеленој агенди за Западни Балкан из 2020. године, земље 
Западног Балкана обавезале су се да ће спроводити мере и сад даље јел које мере. 
Потписивањем Софијске декларације о Зеленој агенди за Западни Балкан земље су се 
обавезале на низ конкретних акција укључујући увођење таксе на емисију угљен-диоксида, 
тржишних модела за подстицање обновљивих извора енергије, поступно укидање субвенција 
за угаљ и могућност проширења одлагања отпада. Па, шта мислите који отпад то проширење 
подразумева наш, кажите ми једну домаћу фабрику која ради у капацитету од 100% а да има 
потребе да одлаже тај отпад о којем говори Зелена агенда из Софијске декларације. И онда 
даље, ми се обавезујемо овим директивом 2008/98,  директивом 99/31, директивом 2010/75, 
директивом 96/59, директивом 2012/19, директивом 86/278, директивом 94/62, уредбом 
1774/2002 и Уредбом 1013/2006 да ћемо бити задужени за примену Акционог плана за 
спровођење Софијске декларације који ће направити европски зелени план, а правиће је 
Европска комисија. Па сад ви мени кажите ко у Европској комисији седи из Србије, 
конкретно из Новог Сада. Па не мора из Новог Сада, ко у Европској комисији, а прави 
Зелену агенду за Софијску декларацију седи из Србије. Е нисте читали, ја вам говорим да се 
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ја не бавим овде политичким поенима, кромпир. Из Србије нема никог. Кромпир, а ми се 
Софијском декларацијом обавезујемо да ћемо спроводити законе Европске уније о Зеленој 
агенди, знате када? Када га Унија усвоји. Значи ми смо се обавезали унапред да ћемо да 
спроводимо закон за који не знамо ни шта ће у њему да пише. Нити ћемо да учествујемо у 
његовом прављењу. Па сад ви мени кажите да ли се ја бавим политиком или се ми бавимо 
животном средином и да ли је ово на шта они нас обавезују у нашем интересу. Ако је то све 
у нашем интересу зашто они нас обавезују да ми поштујемо декларацијом закон који ће 
унија да усвоји. Извините, али с обзиром на њихово деловање према нама у последњих 25 
година, ја изражавам сумњу да они нама желе добро и то понављам па сад нек то буде 
политика, како год да је зовете.“  
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 
је закључила претрес. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог локалног плана 
управљања отпадом за Град Нови Сад за период 2023-2032. године, са техничким 
исправкама. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 

53 одборника гласала „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

 
ЛОКАЛНИ ПЛАН  

УПРАВЉАЊА ОТПАДОМ ЗА ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2023-2032. ГОДИНЕ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број:  020-64/2023-I 

  34-3415/2023-I 
35. – 36. тачка дневног реда 

 
− ПРЕГЛЕД РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 



47 
 

 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за комуналне 

делатности нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје надлежности. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица предеднице Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Преглед решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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                                                                       РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 34-2669/2023-I 
37. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ 
САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица предеднице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад о 
расподели добити за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊE  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-98/2023-I 
     6-3/2023-121-I 
38. – 39. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СПОМЕН-ПЛОЧЕ ДР МИХАЛУ 
МАРЧОКУ У КИСАЧУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ  СПОМЕН-ПЛОЧЕ ДР МИХАЛУ МАРЧОКУ 
У КИСАЧУ 

 
Предлог одлуке о постављању спомен-плоче др Михалу Марчоку у Кисачу утврдио 

је Савет за културу и информисање. 
 
Градско веће је предложило Скупштини да донесе одлуку коју је утврдио Савет за 

културу и информисање. 
 
Предлог одлуке о образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању  спомен-

плоче др Михалу Марчоку у Кисачу утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби на Предлог одлуке о 

образовању Одбора. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица предеднице Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

постављању спомен-плоче др Михалу Марчоку у Кисачу. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

60 одборника гласало „за“, да је један одборник гласло „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 
 О ПОСТАВЉАЊУ СПОМЕН-ПЛОЧЕ ДР МИХАЛУ МАРЧОКУ У КИСАЧУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
образовању Одбора за спровођење Одлуке о постављању  спомен-плоче др Михалу Марчоку 
у Кисачу. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ОДЛУКУ 
 О ОБРАЗОВАЊУ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ  

СПОМЕН-ПЛОЧЕ ДР МИХАЛУ МАРЧОКУ У КИСАЧУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 020-99/2023-I 
     020-100/2023-I 
                020-101/2023-I 
    020-102/2023-I 
40. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈE ЗА НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА: 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Споменка 

Гостића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Вељка 

Раденовића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду (Улица Бранислава 

Црнчевића) 
− Предлог решења о давању назива улици у Руменки (Улица Небојше 

Глоговца) 
 

Предлоге решења утврдила је Комисија за називе делова насељених места. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење. 
 
               Игор Пејчић, председник Комисије за називе делова насељених места, представник 
предлагача: „Комисија за називе делова насељених места Скупштине Града Новог Сада, на 
седници одржаној 22. марта 2023. године ,утврдила је три предлога решења о давању назива 
улица у Новом Саду и један предлог решења у насељу Руменка. За све предлоге решења у 
складу са Законом о локалној самоуправи и Статутом Града Новог Сада, прибављена су 
мишљења националних савета мађарске, словачке и русинске националне мањине, као и 
Савета за међунационалне односе, као и претходна сагласност Покрајинског секретаријата за 
регионални развој, међурегионалну сарадњу и локалну самоуправу. За све локалитете за које 
су предложени називи, достављено је позитивно мишљење Јавног предузећа „Урбанизам“ и 
Републичког геодетског завода. Комисија за називе делова насељених места, утврдила је 
предлоге решења да улице у Новом Саду, на подручју Месне заједнице „Сајлово“ носе назив 
по: Брани Црнчевићу, на предлог Месне заједнице „Сајлово“, српском књижевнику, 
афористичару, новинару, сценаристи и политичару рођеном у Ковачићи 1933. године. 
Студирао је на Филозовском факултету Универзитета у Београду. Своју каријеру је започео 
као шеф стоваришта и потом службеник представништва Зрењанинске пиваре у Новом Саду. 
Затим је уследила новинарско-уређивачка фаза у листовима „Јеж“ и „Дуга“, као и листу за 
децу „Мали јеж“. Такође је објављивао колумне у разним листовима и часописима мађу 
којима су „НИН“ и „Политика“. У међувремену објавио је своју прву књигу за децу 
Босоноги и небо, а нешто касније и прву збирку афоризама Пиши као што ћутиш. На 
књижевну сцену ступио је под псеудонином Винон Румски и Бранислав БИП. Током своје 
дуге каријере, писао је литературу за децу, романе, афоризме, приче, телевизијске драме и 
песме. У једном периоду свог живота изабран је за посланика Савезне скупштине Савезне 
Републике Југославије, остао је упамћен као први народни и савезни посланик, који се на 
заседању обратио присутнима са „Даме и господо“ уместо „Другарице и другови“. 
Преминуо је 2011. године и сахрањен је у Алеји заслужних грађана на Новом гробљу. Затим 
по Споменку Гостићу на предлог Месне заједнице „Сајлово“, војнику и најмлађем 
одликованом борцу Војске Републике Српске у Одбрамбено-отаџбинском рату одликованом  
медаљом заслуга за народ. Затим Вељку Раденовићу, на предлог МЗ „Сајлово“, официру 
Полиције Србије и команданту Посебних јединица Полиције у Призрену, током рата на 
Косову и Метохији, рођеном у Ђаковици 17. маја 1955. године, одрастао у Пећи а школовао 
се у Вучитрну. По завршетку Средње школе унутрашњих послова, добио је прекоманду у 
Призрен, где је и провео већи део свој радног века. Током сукоба на Косову и Метохији, 
командовао је посебним јединицама полиције у Призрену, све до повлачења војске и 
полиције у јулу 1999. године. Прославио се ослобађањем Ораховца, јула 1998. године, када 
су албански терористи неколико дана држали Ораховчане, као таоце. Својом храброшћу се 
истакао у ослобађању талаца од терориста. Након рата на Косову и Метохији, после 2000. 
године, водио је посебну јединицу полиције за рејон Куршумлије, а потом учествовао у 
формирању Жандармерије. До пензије, био је на месту помоћника команданта одреда 
жандармерије у Краљеву. Преминуо је 29. септембра 2012. године  у Крушевцу. Посхумно 
му је додељен Сретенски орден првог реда. На предлог МЗ „Руменка" и Бојана Катића из 
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Руменке, Комисија је утврдила Предлог решења о давању назива улици у Руменци по 
Небојши Глоговцу, филмском, телевизијском и позоришном глумцу, рођеном у Требињу 
1969. године. Био је члан дечије драмске групе Радио-телевизије Србије, а глумачку каријеру 
започео је у Атељеу младих у Панчеву, 1996. године, добио је стипендију Југословенског 
драмског позоришта и улогу у представи Велика пљачка. Прву филмску улогу остварио је 
1993. године у краткометражном филму Реквијем за један сан. Играо је главне улоге у 
многим  филмским остварењима: Буре барута, Небеска удица, Кад порастем бићу кенгур, 
Клопка и многе друге. Вишеструко је награђиван за улоге у позоришту и на филму, а 
издвајају се Стеријина награда, Цар Константин и Златна арена. Умро је после кратке и 
тешке болести 2018. године у Београду. Предлажем Скупштини да наведена решења донесе 
у предложеном тексту.“ 
 

Пошто је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
назива улици у Новом Саду (Улица Споменка Гостића). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ  
(УЛИЦА СПОМЕНКА ГОСТИЋА) 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

назива улици у Новом Саду (Улица Вељка Раденовића). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ  

(УЛИЦА ВЕЉКА РАДЕНОВИЋА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
назива улици у Новом Саду (Улица Бранислава Црнчевића). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ  

(УЛИЦА БРАНИСЛАВА ЦРНЧЕВИЋА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

назива улици у Руменки (Улица Небојше Глоговца). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У РУМЕНКИ  

(УЛИЦА НЕБОЈШЕ ГЛОГОВЦА) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-105/2023-I 
41. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД  
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 



54 
 

Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица предеднице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
  
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и  да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“  

ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 022-1/2023-111-I          022-1/2023-121-I 
                022-1/2023-112-I          022-1/2023-122-I 
                022-1/2023-113-I          022-1/2023-123-I 
                022-1/2023-114-I          022-1/2023-124-I 
                022-1/2023-115-I          022-1/2023-125-I 
                022-1/2023-116-I          022-1/2023-126-I 
                022-1/2023-117-I          022-1/2023-127-I 
                022-1/2023-118-I          022-1/2023-128-I 
                022-1/2023-119-I          022-1/2023-129-I 
                022-1/2023-120-I           
42. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 
 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Центра за социјални 
рад Града Новог Сада 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 
Центра за социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Техничке школе „Милева Марић - Ајнштајн“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Јован Поповић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Људовит Штур“, Кисач  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Васа 
Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Вук 
Караџић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Вук 
Караџић“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Ђура 
Даничић“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „22. 
август“, Буковац  

− Предлог решења о именовању председника и чланова Одбора за спровођење 
Одлуке о постављању спомен-плоче др Михалу Марчоку у Кисачу 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 
обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица предеднице Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

РЕШЕЊЕ  
О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности члана Управног одбора Центра за социјални рад Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборникa гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА 
СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Управног одбора Центра за социјални рад Града Новог Сада. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности председника Надзорног одбора Центра за социјални рад Града Новог 
Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ  
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА 

СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника Надзорног одбора Центра за социјални рад Града Новог Сада. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ 
РАД ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу три члана Школског одбора Основне школе „Душан Радовић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ДУШАН РАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању три члана Школског одбора Основне школе „Душан Радовић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ДУШАН РАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању чланова Школског одбора Техничке школе „Милева Марић - 
Ајнштајн“, Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ 
ШКОЛЕ „МИЛЕВА МАРИЋ - АЈНШТАЈН“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе „Јован Поповић“, Нови 
Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „ЈОВАН ПОПОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе „Људовит Штур“, Кисач. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „ЉУДОВИТ ШТУР“, КИСАЧ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

60 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 
„МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању два члана Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови 
Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ 

ШКОЛЕ „МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ВАСА СТАЈИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Вук Караџић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ВУК КАРАЏИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Вук Караџић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ВУК КАРАЏИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Ђура Даничић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ЂУРА ДАНИЧИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „22. август“, Буковац. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„22. АВГУСТ“, БУКОВАЦ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању председника и чланова Одбора за спровођење Одлуке о постављању спомен-
плоче др Михалу Марчоку у Кисачу. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СПОМЕН-ПЛОЧЕ ДР МИХАЛУ МАРЧОКУ У КИСАЧУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, заменица председнице 
Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање. 

 
Одборничко питање је поставио др Бојан Радојевић. 
 

               Др Бојан Радојевић: „Ја бих да поставим једно одборничко питање, које се односи 
на један проблем, заузећа јавне површине у Граду Новом Саду, а односи се на омогућавање 
службености пролаза, која је загарантована на јавним површинама, на две локације. Једна 
локација је између Булевара Михајла Пупина и Трга галеријa, где се обављају радови на 
реконструкцији, односно, поправљању тог простора, пролаза. Друга локација је ново 
градилиште, које треба да ваљда доведе до рестаурације и стављања у нову функцију зграде 
Студија М. Дакле, ту, између Игњата Павласа и Пионирске, такође је заузет пролаз 
градилиштем. Моје питање је упућено Управи за инспекцијске послове: До када важи 
дозвола за грађевинске радове на згради ДДОР-а, малопре поменутој локацији и како је та 
дозвола издата, зашто није обезбеђена службеност пролаза, као што је нормално? Пошто то 
траје већ преко годину дана, до кад је издата дозвола, када та дозвола истиче? Да ли је, 
можда сам ја једини, који је то приметио, да то тако функционише, а с друге стране, пошто 
се ово градилиште тек формира око Студија М, да ли су можда превидели да обезбеде 
службеност пролаза између Пионирске и Игњата Павласа? 
 

По мени овај проблем је значајан нарочито за микромобилност, за пешаке и 
бициклисте у центру Града што наравно повећава моторизацију и загађење ваздуха и све 
остало, тако да молим Управу за инспекцијске послове да одговори на ово питање и да 
нешто предузме ако је то у њеној могућности.“ 
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Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, заменица председнице Скупштине је закључила XL седницу Скупштине Града 
Новог Сада у 12:37 часова. 
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